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 Специјални изасланик Европске уније за дијалог Београда и Приштине Мирослав Лајчак
изјавио је за октобарско издање магазина Корд да апсолутно нема ривалитета између
САД и ЕУ у погледу дијалога.

  Он је рекао да ЕУ није била упозната са садржином документа који су у Вашингтону
потписали председник Србије Александар Вучић и премијер Косова Авдулах Хоти, али
да САД виде као свог главног партнера на Западном Балкану.   

Говорећи о септембарским разговорима Београда и Приштине на високом нивоу у
Бриселу, Лајчак је рекао да је састанак био продуктиван и да је постигнут "пуни
напредак" у одређеним питањима свеобухватног споразума о нормализацији односа, а
издвојио је проблем несталих особа и економску сарадњу.

  

Као наредне теме навео је питање имовине и Заједнице српских општина, додавши да
очекује да Приштина предложи начин за примену тог дела Бриселског споразума.

  

Лајчак је поновио да споразум о нормализацији мора да буде усклађен са међународним
правом, да буде прихватљив за све чланице ЕУ и да доприноси регионалној
стабилности.
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Он је подсетио да је реакција на идеје о корекцији граница и размени територија била
негативна и међу чланицама ЕУ и у региону Западног Балкана. Лајчак је додао да ЕУ
нема унапред написан уговор и да не тера стране да то потпишу, већ омогућава процес и
стара се да споразум приближи две стране ЕУ.

  

"Обе стране морају да желе договор, што неће бити лако. Болан је компромис за обе
стране да са позиција које су веома удаљене нађу заједничко решење. Да је то лако, сва
отворена питања би већ била решена", казао је Лајчак.

  

Упитан како види изјаве да би косовско питање требало да буде решено у дејтонском
стилу, међународном конференцијом, Лајчак је рекао да је Дејтонски споразум важан
документ који је ставио тачку на рат.

  

"Али мешамо јабуке и крушке, јер ми говоримо о нормализацији односа, а не о прекиду
рата. Нормализација је процес, а решење треба да дође од самих страна и оно треба и
Косово и Србију да приближи Европској унији", рекао је Лајчак.

  

(Фонет)
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